
Protokół nr 2/22 
z posiedzenia 

Komisji Statutowej 
z dnia 21 października 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. PIOTR DOBRZAŃSKI- Przewodniczący 
2. TOMASZ FIFIELSKI 

3. DANUTA ZALEWSKA 

4. ANDRZEJ MARACH 

5. KATARZYNA KOLASA 

Zaproszeni goście: 

Zgodnie z listą obecności 

Przewodnicząca Komisji Piotr Dobrzański powitał wszystkich, następnie otworzył obrady 

od godz. 12.00, następnie przedstawiła przesłany wcześniej porządek obrad. 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia oraz przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej - Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Zakończenie. 

Nikt nie wniósł uwag do przedstawianego porządku obrad. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji Piotr Dobrzański zwrócił się do dyrektora DPS w Kamieniu Kraj. 

Poprosił, aby wskazał radnym powody wprowadzanych zmian. 



Przemysław Dziubiński Dyrektor DPS w Kamieniu Kraj. przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że w dniu 29 września Rada Mieszkańców wraz z pracownikami Domu 

Pomocy Społecznej zwróciła się do Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z listem 

intencyjnym w sprawie nadania Domowi Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim imienia 

św. Anny. W związku z historią Domu sięgającą 1905 r., kiedy to ówczesny Zakład 

powierzono patronacie św. Annie w przekonaniu mieszkańców Dom Pomocy zawsze był 

nazywany „Zakładem św. Anny". Ponadto do czasu upaństwowienia w Domu odbywały się 

odpusty na cześć patronki. Wskazał, iż w Domu znajduje się wiele przedmiotów 

nawiązujących do tych tradycji, m.in. dzwon św. Anny oraz Figura znajdująca się przy wejściu 

do kaplicy. 

Radca prawny Grzegorz Szlezer odniósł się do wątpliwości wynikające z konieczności 

publikacji projektu uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko -

Pomorskiego. 

Przewodniczący Komisji Piotr Dobrzański złożył propozycję zmian do załącznika do 

projektu uchwały. Zaproponował, aby przeredagować zapis w §2 na następujący- „Dom 

Pomocy społecznej jest powiatową jednostką organizacyjną prowadzoną w formie jednostki 

budżetowej. Zaproponował zmiany w zastosowanych jednostkach redakcyjnych- po ustępach 

zamiast liter wprowadzić punkty, zlikwidać część ustępów, gdzie wskazane są litery, tam gdzie 

wskazane są tirety zastosować litery. Zastosowanie zmiany będą konsekwencją zmian w 

numeracji jednostek redakcyjnych. W zapisach statutowych wykreślić słowo Samorząd. 

Radna K. Kolasa odniosła się do stosowania wielkich liter w nazewnictwie- mieszkaniec, 

dyrektor. Sugerowała, aby zgodnie z zasadami języka polskiego pisać nazwy własne małą 

literą. 

Członkowie komisji przystali na jednolite zastosowanie małych liter . 

Przewodniczący Komisji P. Dobrzański przedstawił wszystkie zaproponowane zmiany do 

projektu uchwały - załącznik do protokołu. 

Komisja projekt uchwały z uwzględnionymi poprawkami zaopiniowała jednogłośnie.( 

nieobecny A. Marach). 

Ad. 2. 



Starosta J. Tadych poinformował, że wpłynęło pismo dot. nadania nazwy ronda w Sośnie. 

Ad. 3. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknął posiedzenie o godz. 12 

Protokółowała: 
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